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Helyben

Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyű lésrő l szóló
2012. évi XXXVI . törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi
rendelkezésekről szóló 10/2014. (II . 24.) OGY határozat 124 . § (1) bekezdésére, kérdés t
kívánok feltenni

Dr. Pintér Sándor

belügyminiszter úrhoz

„Mikor kapják vissza a nagykőrösiek a csatorna-beruházásba fizetet t

önrészüket?”

Kérdésemre írásbeli választ kérek a Miniszter Úrtól .

Tisztelt Miniszter Úr !

Nagykőrös önkormányzata még 2007-ben pályázott a csatornahálózat felújítására.

Mivel az uniós forrás nem fedezte a beruházás költségeit, a családoknak csaknem 22 0

ezer forint hozzájárulást kellett fizetniük. A szennyvízhálózat átadása 2012-ben

megtörtént . A nagykőrösiek szerint az önkormányzat becsapta őket azzal, hogy a

beruházásban érintett ötezer ingatlan tulajdonosától beszedték a hozzájárulást, majd a

város az önrészt állami pályázaton a beruházás befejezését követ ően 2013-ban

megkapta . Azaz a kormány a forráson túli kiadások 95 százalékának biztosításával a

lakosok által befizetett szinte teljes önrészt magára vállalta, de a város azóta sem adt a

vissza a lakosoknak befizetett pénzüket .

A családok egészen pontosan 845 millió forintnyi önrészt fizettek, ebb ől 558 milliót

kellene visszafizetnie a városnak .



Tisztelt Miniszter Úr !

Annak ellenére nem történik az ügyben érdemi intézkedés, hogy pénz felhasználásáró l

törvény is rendelkezik. A nagykőrösiek szerint maga Pintér Sándor belügyminiszter i s

intézkedett arról, hogy a pénzt fizessék vissza a lakosságnak . Úgy látszik, hogy ebben

az ügyben a nagykőrösi önkormányzat számára nem számít se törvény, se miniszteri

intézkedés, se a Pest Megyei Közgyűlés támogatása .

Kérdezem Miniszter urat, mikor rendezik a nagykőrösiekkel szembeni adósságokat?

Vagy a törvények betartatása véget ér a Nagyk őrös táblánál?

Tisztelettel várom válaszát !

Budapest, 2016 . november 15 .
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Burány Sándor

országgyűlési képviselő
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